
Reactie op Besluit inkoopplan prijs kwaliteit Wmo 2015

Gemeenten Aalten, Berkelland, Bronckhorst, Doetinchem, Montferland, Oost Gelre, 
Oude IJsselstreek, Winterswijk

Wij zijn van mening dat dit een overbodige Amvb is . Colleges van B en W zijn al 
gewoon hun gemeenteraad op allerlei fronten te betrekken en te informeren. Op 
welke wijze zij dat doen is een zaak van het College en de Gemeenteraad.        

Het is bijzonder dat vooraf allerlei uitvoerende en bedrijfsvoeringelementen uit 
aanbestedingsdocumenten moeten worden vastgesteld door de gemeenteraad. Dit 
heeft niets meer te maken met de kaderstellende rol van de gemeenteraad. 

Het lijkt erop dat in het voorstel de gemeenteraad invloed moet krijgen in allerlei 
gedetailleerde inkoop- en kostprijselementen, maar hoe verhoudt dit zich tot 
aanbestedingsrecht, en ‘bemoeien’ we ons nu met privaatrechtelijke vraagstukken 
en bedrijfsvoering van aanbieders waar we helemaal niet over gaan?

De AMvB gaat in de praktijk voor veel extra werk en vertraging zorgen in een 
inkoopproces dat toch al lang duurt. Hierdoor wordt het voor alle betrokken 
partijen, en zeker aanbieders nog langer onzeker of men een contract gegund 
krijgt, terwijl we er allemaal naar streven om voor aanbieders en cliënten snel en 
tijdig duidelijkheid te kunnen geven.

Namens de betrokken wethouders en ambtelijke collega’s van de Achterhoekse 
gemeenten,

Wendy van Beek
Strategisch beleidsadviseur gemeente Doetinchem


